




**訂購 A-School 設計口罩
Order A-School Themed Face Mask**

家長教師會感謝各家長及老師的支持，我們收到回覆三款防疫口罩設計精美，使用起來非常舒適。第一輪成功訂購已於 12 月 17 日和 1 月 7 日全部完成派發。如有查詢有關派發，請致電 81012633 洽。

為統一收集訂購數據，我們不再接受任何其他類型方式訂購。即日起學生或家長可用以下 Google 表格訂購，**訂購口罩網址/二維碼**詳情以下。

The Parent-Teacher Association would like to thank all parents and teachers for their support. We have received replies that the three anti-epidemic masks are beautifully designed and very comfortable to use. The first round of successful orders were all distributed on 17th December and 7th January. For enquiries about distribution, please call 81012633.

In order to collect ordering data uniformly, we no longer accept any other type of ordering. From now on, students or parents can use the following Google forms to order, order the mask URL/QR code details below.

訂購口罩網址	訂購口罩二維碼
https://forms.gle/nNYoRjB5MuqRaBXE9	

第二輪訂購截止日期為 1 月 21 日，派發日期為 1 月 25-27 日。

口罩規格及詳情

Mask Certification and Other Details

	小童 Kid M Size	中童 Medium M+ Size	成人 Adult L Size
口罩尺寸 Size	145 mm x 85mm	165mm x 85mm	175mm x 95mm
款式數量 Number of designs	三款設計每款各 10 個 10 each in three designs	三款設計每款各 10 個 10 each in three designs	二款設計每款各 15 個 15 each in two designs
口罩規格 Certification	ASTM F2100-10 LEVEL 3 (BEF, PFE, VFE ≥ 99%)		
包裝 Packaging	每盒 30 個獨立包裝的口罩 30 Individually Wrapped Masks per Box		
價錢 Pricing	\$80 / box	\$80 / box	\$80 / box



家長如欲訂購口罩，可透過繳費靈(PPS)把相關款項存入家教會帳戶(商戶編號：6629)中，並紀錄付款編號。詳細繳費方法可參閱 PTA 通告 PTA1920-05 <https://bit.ly/2SKB01J>

For parents who are interesting in ordering, please transfer the correct amount to PTA via PPS (Merchant Code: 6629) and note down the payment confirmation number. For instruction on the PPS system, please refer to PTA Circular PTA1920-05 <https://bit.ly/2SKB01J>

第十五屆家長教師會
15th Parent-Teacher Association
2022 年 1 月 14 日
14 January 2022